
Zápis ze schůze výboru ZO ČZS Klecánky konané dne  17. 10. 2015   

od 14.00 hodin ve spolkovém domě 
 

Přítomni: př. Ing. J. Bárta, př. J. Bergl, př. H. Řepková, př. J. Dvořák, př. Z. Hříbal, př. Z. 
Kolmerová 
za revizní komisi př. T. Ledvina 

  
 
 

 

1. Výbor se dohodl o úpravě prostoru dolního parkoviště a to shrnutí hromad větví a 
navezení materiálu kamení a podobné a jeho rozhrnutí.  

2. Výbor rozhodl o zakoupení sítí KARI a Roxorů pro opravu plotu u hřiště. Zajistí př. Z. 
Kolmerová 

3. Dosud za loňské vyúčtování zaplatili tito členové: J. Copáková a V. Bejnová. Dosud 
nezaplatil V. Josefus. 

4. Výbor uvažuje o výměně plotu u hřiště v příštím roce. 

5. V kuchyni spolkového domu je potřeba vyměnit sporák za novější a dát nové přívodní 
hadice od plynové bomby. 

6. Elektrický rozvod ve spolkovém domě je ve špatném stavu a je potřeba počítat s jeho 
opravou. Navrhne př. Ing. J. Bárta 

7. Pracuje se na vyúčtování za letošní rok pro naše členy. Byly již dodány odečty 
elektřiny, vody a neodpracované brigádnické hodiny, celkové vyúčtování bude 
provedeno do poloviny listopadu. Zajistí př. H. Řepková a př. Z. Hříbal 

8. Termín příští schůze výboru je 11. 12. 2015 od 18.00 hodin v restauraci U Českého 
Lva v Karlíně. 

 

 

 

 

 
 
V Klecánkách dne 17. 10. 2015 
 
 
     
          
         Zdeněk Hříbal 
         jednatel ZO ČZS 


